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Gemeenteraad Ridderkerk/ Commissie Samen Leven 
Vergadering d.d. 7 april 2021 
Digitaal  20.00 uur     
 
Inspreker: de heer Jacques Verheijke namens de werkgroep Gebiedsvisie. De 
werkgroep maakt deel uit van Wijkoverleg Oost 
 
Onderwerp: realisatie voorzieningen op terrein van De Wingerd, waaronder een 
wijkcentrum en tijdelijke huisvesting De Noord 
 
Geachte leden van de commissie Samen Wonen, 
Geachte wethouder(s), 
 
Wat was het goed u namens uw fracties te horen in de raadsvergadering van 18 maart. 
Deze volgde op uw commissievergadering van 4 maart. Als werkgroep hadden we u 
allen na de commissievergadering ons advies gestuurd betreffende de plaatsing van 
noodlokalen voor de tijdelijke huisvesting van De Noord. U hebt daarnaast ook een 
brandbrief ontvangen van een groep bewoners. Zij wonen tegenover het huidige 
Trefpunt en het daaraan grenzende speelterrein. Deze werkgroep staat onder 
voorzitterschap van Sandra van Herk, tevens voorzitter van Wijkoverleg Oost en kent 
als leden Erik Kelderhuis, Ray Eerland, ondergetekende en –als nieuwe leden: Hans de 
Vries (onze voormalige voorzitter van het wijkoverleg) en Jan de Vlaming (vanuit de 
groep bewoners aan de Genestetstraat). 
 
U kent allen de aanleiding van ons advies en de brandbrief. Namens de werkgroep –in 
de brede samenstelling die ik u net schetste- wil ik u danken voor de vele positieve 
reacties op advies en de brandbrief. Met positief bedoelen we niet dat we meteen 
wilden horen dat de noodlokalen niet naast het Trefpunt komen. In de uitkomst daarvan 
hebben we inmiddels veel vertrouwen. We bedoelen met positief dat we ons als 
inwoners van Wijk Oost door uw commissie en door de raad gekend, gehoord en 
gerespecteerd weten. Daarmee hebt u ook als commissie een belangrijke bijdrage 
geleverd aan het verkleinen van de spreekwoordelijke kloof tussen bestuur en burgers.  
 
Het was bij het opstellen van het Collegeprogramma voor dit college dat ikzelf de eer 
had om Wijkoverleg Oost te vertegenwoordigen in de bespreking met de aanstaande 
wethouders over de belangrijke plaats die de wijkoverleggen in Ridderkerk innemen als 
het gaat om het verbinden van bestuur en inwoners. In die bijeenkomst, het was in de 
Oudheidkamer, hoorden we een geluid dat zeker niet oud was: het college stelde 
participatie van inwoners zeer op prijs en zegde toe dat thema serieus te nemen. Dat dit 
ook inderdaad zo is hebben we ervaren in het gesprek dat we nu naar aanleiding van 
de plaatsing van de noodlokalen op 25 maart hadden met wethouder Van Os. Als 
werkgroep hadden we na uw commissievergadering van 4 maart overleg met hem 
aangevraagd en dat was op korte termijn mogelijk. Samenvattend kan ik u zeggen dat 
het een constructief gesprek was. We voelden ons als inwoners gekend, gehoord en 
gerespecteerd.  
Zowel uit uw raadsvergadering als uit het gesprek met de wethouder zijn we gesterkt in 
onze opvatting dat als er kloven zouden zijn, die overbrugd kunnen worden. En dat een 
brug soms een ophaalbrug kan zijn; als werkgroep lijkt ons zo’n brug voor wederzijds 
verkeer het beste als deze in horizontale stand staat. En daar zijn we dan ook voor. 



2 
 

 
Dan een verzoek aan u allen. Wijk Oost mag blij zijn en zit in de lift met een upgrade 
van Het Oosterpark, nieuwbouw van scholen en voorzieningen en ook de Gebiedsvisie 
Plein Oost en omgeving. Als werkgroep vinden we dit een mooie ontwikkeling. Het 
overleg met de gemeente is inmiddels opgestart; we hebben tot op vandaag iets 
belangrijks gemist: het overleg met de Wavo over het nieuwe wijkcentrum. We lezen in 
uw stukken –dat wisten we niet- dat u als raad voornemens bent om jaarlijks € 50.000 
toe te kennen als bijdrage aan het realiseren en instand houden van het wijkcentrum. 
Daar danken we u vanuit Wijk Oost hartelijk voor. We staan als werkgroep geheel 
achter dit gebaar! 
De functie van een wijkgebouw is erg belangrijk en wordt momenteel uitgevoerd door 
de Wavo.  De Wavo organiseert leuke activiteiten en brengt de mensen in de wijk bij 
elkaar. De Wavo, het wijk idee team en Wijkoverleg Oostzijn hiermee belangrijke 
schakels in het sociaal beleid van wijk Oost.  
Tot nog toe is echter vanuit de Wavo, vanuit de twee bestuursleden, geen enkel initiatief 
naar Wijkoverleg Oost/ bewoners genomen om van gedachten te wisselen over het 
nieuwe wijkcentrum. We gaan ervan uit dat zij op de hoogte waren van onder meer 
deze subsidie. Op nadrukkelijk aandringen van onze werkgroep komt er nu binnenkort 
een eerste overleg tot stand.  
Kortweg gezegd: we weten wel welke stamppot op het menu staat in het huidige 
Trefpunt, maar elk inzicht in welk onderdeel dan ook van de plannen voor het nieuwe 
wijkcentrum worden binnen het wavo-bestuur en het contact met wijkregisseur en 
gemeente gehouden. En als zelfs wethouder Van Os er oprecht vanuit ging dat er een 
frequent overleg tussen Wavo en Wijkoverleg Oost plaatsvond, dan is er iets ernstig 
aan het misgaan. En dat is ook zo: we kregen al in het eerste overleg dat we met de 
gemeente hadden te horen dat de Wavo voor de gemeente aanspreekpunt was in dit 
project en niet het wijkoverleg en dus wij niet als werkgroep Gebiedsvisie. 
Ons verzoek aan u als commissie, als raad, is om bij het verlenen van die grote 
subsidie –nogmaals, we zijn er als wijk blij mee, te bewerkstelligen dat ook vanuit de 
Wavo in de communicatie over het nieuwe wijkcentrum de ophaalbrug in horizontaal 
stand komt te staan, dat er verbonden met de subsidie een vast overleg tot stand komt 
met juist ook de wijk.  
 
Namens de werkgroep dank ik u allen voor uw welwillende oor en wens u alle succes bij 
het goede werk dat u allen, raad en college, doet. 
     


